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Protokół Nr 38/2022 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Rady Powiatu Mławskiego  

odbytego w dniu 21 listopada 2022 roku 

pod przewodnictwem 

Pana Zbigniewa Markiewicza – Przewodniczącego Komisji  

 

 

Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Otworzył trzydzieste ósme posiedzenie Komisji, powitał Członków Komisji i zaproszonych gości. 

 

Punkt 2 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Poinformował, że w posiedzeniu uczestniczyło 5 Członków Komisji, wobec czego obrady są 

prawomocne. 

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Komisja jednogłośnie przyjęła protokół Nr 37/2022. 

 

Punkt 4 

Uchwalenie porządku obrad. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zaproponował, żeby do porządku obrad wstawić dodatkowy punkt w brzmieniu ,,Informacja na temat 

aktualnej sytuacji SPZOZ w Mławie”. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

4. Uchwalenie porządku obrad. 

5. Zapoznanie z działalnością Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie.  

6. Informacja na temat aktualnej sytuacji SPZOZ w Mławie. 

7. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

• zmiany uchwały dot. ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Mławskiego na 2022 rok;  

• ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Mławskiego 

na 2023 rok; 

• przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Mławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2023 rok. 

8. Zapytania i wolne wnioski. 



9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Komisja jednogłośnie przyjęła porządek obrad zaproponowany przez Przewodniczącego Komisji. 

 

 

Punkt 5 

Zapoznanie z działalnością Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie. 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Poinformowała, że Powiatowe Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne funkcjonuje od 1 stycznia 2022 

roku. Sprawuje opiekę nad 20 osobami na pobyt dzienny (8 godzinny) i 2 osobami na pobyt 

całodobowy. Na chwilę obecną z usług Centrum skorzystało już ponad 50 osób. Jest ono w całości 

finansowane ze środków z Funduszu Solidarnościowego. Kwota jaką otrzymuje Placówka z dotacji 

od Wojewody to niespełna 930 000 zł, środki własne stanowią 101 000 zł. Powiatowe Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalne funkcjonuje na podstawie planów ułożonych na poszczególne dni 

(codziennie inny plan). Odbywają się zajęcia między innymi: kulinarne, rękodzielnicze, muzyczne, 

taneczne, telewizyjne, czytelnicze, relaksacyjne, ćwiczenia rehabilitacyjne, grupowe, manualne.  

Jednostka posiada regulamin wewnętrzny: prawa i obowiązki uczestników, z którym zapoznawany 

jest każdy uczestnik. Raz w tygodniu są organizowane spotkania społeczności, na których są 

omawiane różne sytuacje występujące w Centrum. Na początku jest przeprowadzany bardzo 

szczegółowy wywiad wstępny z uczestnikiem i jego rodziną, na podstawie którego układany jest 

indywidualny plan pracy. Co miesiąc ten plan jest oceniany przez opiekunów i wyciągane są wnioski 

co jeszcze należy zrobić. Jedna opiekunka sprawuje opiekę nad trzema podopiecznymi i za nich 

odpowiada. W Programie dotyczącym Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego nie ma 

zapisu jaką szczegółową dokumentację należy prowadzić, w związku z tym Centrum stworzyło 

wewnętrzną dokumentację. 

Powiedziała, że Powiatowe Centrum zapewnia uczestnikom transport z miejsca zamieszkania do 

Centrum i z Centrum do miejsca zamieszkania. Firma pełniąca usługę transportową jest do dyspozycji 

Placówki cały czas. Auto jest dostosowane do potrzeb osób na wózkach inwalidzkich, posiada windę 

samochodową. Centrum zapewnia uczestnikom pomoc w podstawowych czynnościach życiowych. 

Są organizowane różnego rodzaju zajęcia, np. prowadzone są treningi higieniczne (pozwalają także 

poznać obsługę różnych urządzeń domowych); są różne zajęcia integracyjne. 

Na 5 grudnia Placówka otrzymała zaproszenie od Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego na 25 

rocznicę ustawy o rehabilitacji społecznej i zawodowej, 4-lecie Funduszu Solidarnościowego. Na 

spotkaniu tym będzie też omawiana sytuacja Centr Opiekuńczo-Mieszkalnych. Ze względu na to, że 

Powiatowe Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne w Mławie jest pierwszym w Województwie 

Mazowieckim aby zaprezentować jak ono funkcjonuje. 

Centrum odwiedzają różne osoby, np. uczniowie Szkoły Podstawowej z Zawad, którzy 

zaprezentowali swoje przedstawienie. 2 grudnia będzie występ uczniów ze Szkoły Muzycznej, 

uczniów ze Szkoły Podstawowej Nr 7. Pani Helena Grądzka, pan Henryk Kacprzak, którzy 

opowiadali o swoich doświadczeniach życiowych, pan z archiwum, pan z Fundacji Miód Malina. 

Terapeuta prowadzi rehabilitację, także rehabilitację przyłóżkową. W związku z tym bardzo 

potrzebny jest podnośnik osób leżących, na wózkach. Odbywają się zajęcia ogólno-usprawniające, 

oddechowe, rehabilitacja grupowa - codziennie, korzystanie uczestników z foteli masażu. 

Obchodzone są urodziny uczestników urodzonych w danym miesiącu. Są wyjazdy integracyjne (np. 

wyjazd na grilla do jednej z uczestniczek), na zawody, wyjścia na spacer, do kościoła (osób, które są 

w stanie). 

Wojewoda przyznaje dotację na uczestników Centrum. Są to pieniądze przeliczane na osobogodzinę. 

Za godzinę opieki nad uczestnikiem jest stawka 20 zł. Każda nieobecność osoby     w Centrum wiąże 

się ze zwrotem pieniędzy do Wojewody. W związku z tym co miesiąc jest prowadzone 

podsumowywanie na podstawie listy obecności uczestników (ile godzin są obecni) aby określić stan 

finansowy. Należy tego pilnować, żeby nie wydać więcej, niż jest dotacji (aby bilans się zgadzał).  



Dla Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego bardzo dużym kosztem jest usługa 

transportowa. Kolejnym kosztem jest wyżywienie - catering (jednakże śniadania, kolacje plus 

produkty na zajęcia kulinarne kupowane są ze środków własnych). Wynagrodzenia pracowników są 

także sporym kosztem dla Centrum.  

Podała przykład, że miesiąc styczeń był ciężkim miesiącem, gdyż było mało uczestników (około 13 

osób) a było dużo wydatków z początkiem roku (np. podatki, oprogramowanie komputerowe, 

zatrudnienie księgowej, kadrowej, zakup kontenera na śmieci). Istnieją obawy czy wystarczy 

środków z dotacji. Rezerwą jaką posiada Powiatowe Centrum są środki własne otrzymane z powiatu 

mławskiego. 

Na rok 2023 jest przewidziana dotacja identyczna jak na rok 2022, czyli niespełna 930 000 zł. 

Zasugerowała, iż najkorzystniejszym dla Powiatowego Centrum jest pobyt całodobowy uczestników. 

W tej sytuacji za osobę jest pełne, miesięczne dofinansowanie (5 000 zł).  

Pielęgniarka, która jest zatrudniona w Powiatowym Centrum na cały etat, po Nowym Roku będzie 

na pół etatu a drugie pół etatu będzie przeznaczone dla pracownika gospodarczego. 

Dodała, że Centrum cieszy się bardzo dużym zainteresowaniem. Osoby uczestniczące w Centrum są 

zadowolone z pobytu w Ośrodku. Pierwszy rok funkcjonowania Powiatowego Centrum powinien 

być pozytywnie rozliczony przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki (będzie jako pierwsze w 

województwie mazowieckim rozliczane). 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zadał pytanie, jaki jest obecny stan osobowy uczestników Powiatowego Centrum Opiekuńczo-

Mieszkalnego? 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że są to 22 osoby: 20 osób na pobyt dzienny i 2 osoby na pobyt całodobowy. Są także 

osoby na liście rezerwowej oczekujące na miejsce. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zapytał również, czy etat pracownika gospodarczego będzie dodatkowym etatem? 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Powiedziała, że ilość etatów nie ulegnie zmianie, gdyż pół etatu będzie przeznaczone na pracownika 

gospodarczego z racji tego, że pielęgniarka z dotychczasowego całego etatu zostanie zatrudniona na 

pół etatu. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Podsumował, że jest to nowa jednostka, krótko działająca i jest jedną z pierwszych w Województwie 

Mazowieckim.  

Wyraził zdanie, że nie powinny tego typu jednostki znajdować się tak bardzo blisko siebie jak w 

chwili obecnej (Powiatowe Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne obok Środowiskowego Domu Pomocy 

Społecznej), lepiej rozlokować je po całym mieście. Socjalizacja polega na tym, że osoba 

niepełnosprawna spotykała się z osobą pełnosprawną a tego typu jednostki znajdujące się blisko 

siebie utrudniają takie relacje. 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Dodała, że jest wdzięczna Środowiskowemu Domu Pomocy Społecznej w Mławie, który pomógł  w 

początkowym, podstawowym funkcjonowaniu Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego i 

uważa, że jednak bardzo dobrze, że jest tak blisko (tak jak i Szkoła Specjalna). Uczestnicy mogą 

także wspólnie się integrować z uczestnikami innych jednostek. 

Wspomniała również, że na podstawie informacji od Powiatowego Zespołu w roku 2022 roku 

wydano już 860 orzeczeń o niepełnosprawności (na koniec października 2022 r).  

Nadmieniła, że Powiatowe Centrum Opiekuńczo-Mieszkalne realizuje również opiekę 



wytchnieniową. Jest to dodatkowa możliwość zarobku dla pracowników i bardzo korzystna forma 

pomocy dla podopiecznych. Pomoc jest pomocą doraźną, która ma na celu odciążenie członków 

rodziny sprawujących bezpośrednio opiekę nad osobami z orzeczeniem o znacznym stopniu 

niepełnosprawności bądź równoważnym. Program Opieki wytchnieniowej Powiatowe Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalne w Mławie realizuje jako pierwsze w Polsce.  

 

Pan Jacek Szlachta- Wiceprzewodniczący Komisji 

Powiedział, że funkcjonowanie Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego jest bardzo 

pomocne dla rodzin, które opiekują się osobą niepełnosprawną. Daje im możliwość (często po raz 

pierwszy od wielu lat) odpoczynku, zadbania o własne zdrowie. 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Zwróciła się do pana Dyrektora SPZOZ w Mławie, dziękując za dobrą współpracę, gdyż często 

wzywane jest pogotowie do Centrum. Powiedziała również, że w roku 2023 Powiatowe Centrum 

Opiekuńczo-Mieszkalne będzie potrzebować transportu medycznego z domu uczestnika do Centrum, 

które nie jest Placówką Leczniczą a jedynie Placówką Opiekuńczą podlegającą pod pomoc społeczną. 

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Zabrał głos, mówiąc, że są w Powiatowym Centrum uczestnicy, którzy wymagają opieki medycznej 

i powinni oni znajdować się w Zakładzie Opiekuńczo-Leczniczym (którego niestety nie ma w 

Mławie), a nie być uczestnikami Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego. Ma nadzieję, że 

w niedalekiej przyszłości powstanie takie miejsce. Jest już stworzony Program funkcjonalno-

użytkowy dla takiej jednostki.  

 

Pani Barbara Gutowska- Członek Komisji 

Zapytała czy odbyło się już spotkanie Dyrektorów Powiatowych Centrów Opiekuńczo-Mieszkalnych 

z Województwa Mazowieckiego? Zapytała również czy został poruszany problem rozliczania z 

dotacji podczas gdy uczestnik jest nieobecny w Centrum danego dnia (miejsce dla niego jest 

zarezerwowane)? 

Podała przykład, że na uczestników Zakładu Opiekuńczo-Leczniczego otrzymywane jest 70% dotacji 

w sytuacji gdy osoba jest nieobecna. 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Odpowiedziała, że nie było takiego spotkania. W grudniu miało być zorganizowane spotkanie 

Dyrektorów wszystkich powstających i funkcjonujących Powiatowych Centrów Opiekuńczo-

Mieszkalnych w Województwie Mazowieckim aby omówić problemy z funkcjonowaniem, 

stworzenia pisma do Ministerstwa Rodziny i Polityki Społecznej i przedstawić swoje propozycje 

rozwiązań. 

Jednak w Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim było sygnalizowane, że jest potrzeba aby zwiększyć 

wskaźnik dotacji na osobę i dopracować sposób rozliczania się z nich. 

 

Pan Jacek Szlachta- Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał, czy na zasadzie decyzji jest przyznawane miejsce dla danej osoby? 

 

Pani Anna Szczypińska- Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego w Mławie 

Powiedziała, że decyzję o przyjęciu do Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego podejmuje 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie.  

Dodała, że jest w stałym kontakcie z pracownikami Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego, którzy 

są bardzo pomocni i przekazują aktualne informacje dotyczące funkcjonowania Powiatowych 

Centrów Opiekuńczo-Mieszkalnych. 

 

 



Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Podziękował Pani Kierownik Powiatowego Centrum Opiekuńczo-Mieszkalnego za przedstawienie 

informacji.  

Poprosił aby Pan Dyrektor SPZOZ w Mławie przedstawił informacje dotyczące finansów 

mławskiego szpitala, aby przedstawił potrzeby szpitala i swoje pomysły.  

Poinformował, że nie ma podjętej decyzji przez Zarząd Powiatu Mławskiego dotyczącej 

dofinansowania z tytułu docieplenia szpitala. 

 

 

Punkt 6 

Informacja na temat aktualnej sytuacji SPZOZ w Mławie. 

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Poinformował, że w mławskim szpitalu konieczna jest wymiana kotłów ogrzewających szpital i 

instalacji centralnego ogrzewania. W roku 2020 był składany wniosek o dofinansowanie tego typu 

działań z Programu na lata 2013-2020. W październiku otrzymana została decyzja o otrzymaniu 

dofinansowania. Zasady tego dofinansowania były takie, że wniosek nie mógł przekraczać 6 000 000 

zł, wtedy dofinansowanie wyniosłoby 70%, jednak nie więcej niż 4 000 000 zł. Wniosek był składany 

na 6 500 000 zł, dofinansowanie wyniosło 3 900 000 zł. Zostało dokonana analiza, szacowanie 

kosztów według aktualnych cen. Okazało się, że ponad 8 000 000 zł potrzeba na wykonanie tego 

zadania, przy niezmiennej kwocie dofinansowania. Przygotowane zostały wszystkie dokumenty, 

przedstawione one zostały na Zarządzie Powiatu Mławskiego. Analiza pod kątem zasadności 

poszczególnych elementów wykonania tego zadania wykazała, że największym kosztem jest 

wymiana instalacji centralnego ogrzewania i rur od ciepłej wody, która wiąże się także z wymianą 

kanalizacji i wody. Wymiana nie obejmuje wymiany rur od zimnej wody, która nie mieści się w 

kosztach kwalifikowanych.  

Podjęta została decyzja, żeby wymienić kocioł grzewczy, którego koszt wynosi 254 000 zł. 

 

Pan Jacek Szlachta- Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał, jaka jest moc nowego kotła grzewczego? 

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Odpowiedział, że jest to moc taka sama jak w starym kotle gazowym. 

Dodał, że ze starego kotła zostały użyte poszczególne sektory, które pasowały do nowego, pięć razy 

mniejszego, ekonomiczniejszego. W zapasie jest także kocioł rezerwowy (olejowo-gazowy), który 

był w zeszłym roku 2021 remontowany.  

Powiedział również, że umowa została skonstruowana w taki sposób, że płatności należy dokonać w 

2023 roku. Z Marszałkiem Województwa nawiązana została umowa dotacyjna. Jednakże potrzebne 

są dodatkowe pieniądze aby wymiana została zrealizowana w ramach dotacji. Zostanie położony 

największy nacisk aby wykonać prace niecierpiące zwłoki i które przyniosą największy efekt. Będą 

starania aby dofinansowanie także dotyczyło wymiany rur zimnej wody.  

Najkorzystniej byłoby, żeby w postępowaniu przetargowym zostały pieniądze, gdyż przetarg 

odbywałby się po sezonie grzewczym. W związku z tym powinien być na kwotę niższą niż było    w 

planie (z ewentualnie pozostałych pieniędzy można by wyremontować oddział ginekologiczny).     

A także aby Starostwo Powiatowe przekazało 4 500 000 zł na tą inwestycję dotyczącą 

termomodernizacji szpitala (jeśli podejmie pozytywną decyzję).  

Nadmienił, że na Zarządzie Rady Powiatu Mławskiego był też poruszany temat dotyczący poręczenia 

przez Starostwo Powiatowe kredytu dla szpitala. Zaciąganie kredytów będzie kłopotliwe i dla szpitala 

i dla Starostwa Powiatowego, które musi posiadać rezerwę środków na zobowiązania finansowe. Tym 

samym szpital blokuje sobie zdolność kredytową. Dlatego trzeba przeanalizować jaką decyzję 

najlepiej podjąć. 

Poinformował, że jeśli zostaną odblokowane środki z KPO, czyli Krajowego Planu Odbudowy, 



zostaną wykonane dwie główne, priorytetowe inwestycje. Mianowicie Opieka Długoterminowa i 

Szpitalny Oddział Ratunkowy.  

Poinformował, że mławski szpital wymaga wiele remontów, które są bardzo kosztowne. Sukcesywnie 

będą one wykonywane. Bezwzględnie naprawione są wszelkie urządzenia, które tego wymagają, jak 

na przykład naprawa myjki do endoskopów. 

 

Pan Jacek Szlachta- Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał, jaki jest koszt naprawy myjki do endoskopów? Zapytał również jak wygląda sytuacja z 

dodatkowymi dwoma etatami dla pracowników (techników)? 

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Odpowiedział, że to koszt ponad 8 000 zł. Udzielając odpowiedzi na drugie pytanie dotyczące dwóch 

etatów dla techników, powiedział, że trzeba ten temat jeszcze przeanalizować.  

Dopowiedział również, że na pewno nie będzie likwidowana sterylizacja w szpitalu. Jest jedynie 

przeprowadzana kalkulacja jakie są koszty jej utrzymania.  

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zapytał, jaka kwota jest potrzebna dla mławskiego szpitala w związku termomodernizacją?  

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Odpowiedział, że jest to kwota 4 474 000 zł. Na całościową kwotę 8 274 000 zł składają się 

poszczególne zadania. Największym kosztem jest modernizacja instalacji centralnego ogrzewania 

stanowi 4 900 000 zł. Modernizacja ciepłej wody użytkowej 1 183 000 zł.  

 

Pan Jacek Szlachta- Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał, jak wygląda sytuacja w mławskim szpitalu odnośnie COVID-19?  

 

Pan Waldemar Rybak- Dyrektor SPZOZ w Mławie 

Odpowiedział, że zdarzają się pacjenci z COVID-em, jednak są to pojedyncze przypadki. Objawy są 

łagodniejsze niż w pierwszej fali. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Powiedział, że Zarząd Powiatu Mławskiego powinien znaleźć pieniądze na pomoc mławskiemu 

szpitalowi w tej inwestycji aby szpital mógł spokojnie funkcjonować.  

Podziękował Panu Dyrektorowi SPZOZ w Mławie za przedstawione informacje. 

 

 

Punkt 7  

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu Mławskiego w sprawie: 

 

• zmiany uchwały dot. ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na 

terenie Powiatu Mławskiego na 2022 rok;  

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Odczytał uzasadnienie do Uchwały Rady Powiatu Mławskiego: W związku z otrzymaną w dniu 

13.11.2022 roku informacją o zmianie funkcjonowania apteki z siedzibą przy ulicy Targowej 13a 

lokal 105, zaistniała konieczność wprowadzenia zmian w załączniku do Uchwały Rady Powiatu 

Mławskiego 213/2021 z dnia 8 grudnia 2021 roku w sprawie ustalenia godzin pracy oraz dyżurów 

aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu Mławskiego na 2022 rok. W związku z powyższym 

podjęcie przez Radę Uchwały jest zasadne.  

 

 



Pani Beata Chocholska- Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Zdrowia 

Poinformowała, że następują zmiany godzin pracy apteki przy ulicy Targowej 13a lokal 105  z godzin 

od 8 do 17 na godziny od 9 do 17.  

 

Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Mławskiego  w 

sprawie zmiany uchwały dot. ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 

Powiatu Mławskiego na 2022 rok.  

 

 

• ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Mławskiego na 2023 rok; 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Odczytał uzasadnienie do Uchwały Rady Powiatu Mławskiego: Na podstawie art. 94 Ustawy z dnia 

6 września 2001 roku Prawo Farmaceutyczne, rozkład godzin pracy aptek oraz dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie Powiatu Mławskiego ustala Rada Powiatu po zaciągnięciu opinii 

wójtów, burmistrzów, prezydentów miast z terenu powiatu, gmin i samorządu aptekarskiego. Projekt 

Uchwały Rady Powiatu Mławskiego przedmiotowej po przeprowadzonych konsultacjach uzyskał 

pozytywną opinię wójtów gmin i burmistrza miasta Mławy oraz pełnomocnika Okręgowej Izby 

Aptekarskiej w Warszawie. W związku z powyższym podjęcie przez Radę Uchwały jest zasadne. 

 

 

Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Mławskiego  w 

sprawie ustalenia godzin pracy oraz dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie Powiatu 

Mławskiego na 2023 rok. 

 

 

• przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Mławskiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2023 rok. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Odczytał uzasadnienie do Uchwały Rady Powiatu Mławskiego: Do podjęcia niniejszej Uchwały 

zobowiązuje Ustawa z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie. Do określenia poszczególnych zadań przyczyniły się organizacje pozarządowe 

wypełniając głównie ankiety, w których zawarte są propozycje współpracy z Powiatem Mławskim 

na 2023 rok. Organizacje pozarządowe mogły również brać czynny udział w tworzeniu Programu 

współpracy poprzez uczestniczenie w konsultacjach tego dokumentu ogłoszonych na stronie 

internetowej Starostwa Powiatowego w Mławie w Biuletynie Informacji Publicznych oraz na tablicy 

ogłoszeń. W związku z powyższym podjęcie przez Radę Uchwały jest zasadne. 

 

Pani Beata Chocholska- Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Zdrowia 

Dodała, że żadna z organizacji pozarządowych nie wniosła uwag do projektu Programu. 

 

Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Powiatu Mławskiego w 

sprawie przyjęcia Programu Współpracy Powiatu Mławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie na 2023 rok. 

 

Pani Barbara Gutowska- Członek Komisji  

Zapytała, co uległo zmianie w Programie Współpracy Powiatu Mławskiego z organizacjami 

pozarządowymi na rok 2023? 



 

Pani Beata Chocholska- Główny Specjalista w Wydziale Edukacji i Zdrowia 

Odpowiedziała, że uległa zmianie kwota przeznaczona na ten cel, a mianowicie w roku 2022 było to 

123 940 zł, na rok 2023 przewidziana jest kwota 136 080 zł. Pojawiło się nowe zadanie               z 

ochrony i promocji zdrowia: wspieranie inicjatyw promujących styl życia wolny od alkoholu, 

narkotyków, nałogów dla mieszkańców powiatu mławskiego. W ochronie i promocji zdrowia  została 

zmieniona kwota z 11 400 zł w roku 2022 , do kwoty 12 500 zł na rok 2023. W zadaniach   z zakresu 

działalności na rzecz osób niepełnosprawnych została zwiększona kwota z 16 600 zł do kwoty 18 

000 zł. 

 

Punkt 8 

Zapytania i wolne wnioski. 

 

Pytań i wniosków nie zgłoszono. 

 

 

Punkt 9 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pan Zbigniew Markiewicz- Przewodniczący Komisji 

Zamknął trzydzieste ósme posiedzenie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej Rady Powiatu 

Mławskiego, podziękował radnym oraz zaproszonym gościom za udział w posiedzeniu. 

 

 

         Przewodniczący Komisji 

 

             Zbigniew Markiewicz 

 

 

 

Sporządziła: 

Agnieszka Wisińska 

29.11.2022 r. 


